

Hello All,

We received communication this morning from the IWF regarding the 2023 Senior World Championships. Please note the competition documents have not yet been circulated but deadlines have been provided. We will provide a more complete memo once the documentation is received.

Please circulate to athletes and coaches. Per our previous communications – declarations of interest for events will be available as dates and locations for events are concerned so that coaches and athletes have the ability to express interest early when tight timelines are given by organizing committees.

KEY DUE DATES

Expressions of Interest will be due by June 1, 2023 for coaches and athletes.

ATHLETES - <https://form.jotform.com/223556918582063>

COACHES - <https://form.jotform.com/230168420527249>

IMPORTANT

- The **2023 IWF World Championships** is a **COMPULSORY EVENT** to qualify for the **OLYMPIC GAMES PARIS 2024**.

ELIGIBILITY

- In accordance with Article 5.5.16 of the IWF Anti-Doping Rules, the whereabouts information of the athletes shall be submitted **at a minimum of three (3) months** prior to the IWF World Championships (IWF WC).
- ADAMS Deadline for **Q2 2023** in regards to the IWF WC: **04 JUNE 2023**.
- ADAMS Deadline for **Q3 2023** in regards to the IWF WC: **30 JUNE 2023**.

In case of failure to provide the whereabouts information by the Member Federations, the respective Athlete(s) for which the whereabouts have not been submitted **shall be automatically ineligible from competing at the ensuing IWF Event in question**.

Bonjour à tous,

Nous avons reçu ce matin une communication de l'IWF concernant les Championnats du monde seniors 2023. Veuillez noter que les documents du concours n'ont pas encore été distribués, mais que des dates limites ont été fournies. Nous fournirons une note de service plus complète une fois que la documentation aura été reçue.

S'il vous plaît distribuer aux athlètes et aux entraîneurs. Selon nos communications précédentes, les déclarations d'intérêt pour les événements seront disponibles en tant que dates et lieux des événements afin que les entraîneurs et les athlètes puissent exprimer leur intérêt tôt lorsque des délais serrés sont donnés par les comités organisateurs.

PRINCIPALES DATES D'ÉCHÉANCE

Les déclarations d'intérêt seront dues d'ici le 1er juin 2023 pour les entraîneurs et les athlètes.

ATHLÈTES - <https://form.jotform.com/223556918582063>
ENTRAÎNEURS - <https://form.jotform.com/230168420527249>

IMPORTANT

- Les Championnats du Monde IWF 2023 sont un **ÉVÈNEMENT OBLIGATOIRE** pour se qualifier pour les **JEUX OLYMPIQUES PARIS 2024**.

ADMISSIBILITÉ

- Conformément à l'article 5.5.16 des Règles antidopage de l'IWF, les informations sur les allées et venues des athlètes doivent être soumises **au moins trois (3) mois** avant les Championnats du Monde IWF (IWF WC).
- ADAMS Date limite pour le **T2 2023** en ce qui concerne l'IWF WC: **04 JUIN 2023**.
- ADAMS Date limite pour le **T3 2023** en ce qui concerne le WC IWF: **30 JUIN 2023**.

En cas de défaut de fournir des informations sur les allées et venues par les fédérations membres, le ou les athlètes respectifs pour lesquels les allées et venues n'ont pas été soumises **seront automatiquement inadmissibles à participer à l'événement IWF en question qui s'ensuivra**.

